

# THANK YOU!!

It is with great pride that the members of the Board of Directors of the Sir Wilfrid Laurier Foundation express their THANKS and appreciation to their sponsors and partners who played an important role in the success of our most recent gala, featuring THE DIRECTORS SHOWBAND!

In 2018, the money raised by the Foundation will be used to provide schools and centres with **sensory equipment and tools for concentration** for all classrooms. This equipment will encourage active student learning and increase engagement with students who may be feeling anxiety or stress, or experiencing behavioural difficulties. It will also help students learn by tapping into a variety of forms of learning profiles, promote health and well-being and create an enriched learning environment to awaken students' thinking. In addition, the Foundation will continue its Citizenship Bursary Program for graduates from the youth and adult sectors.

We look forward to seeing you at our next event, the all-you-can-eat Lobster Gala on June 14, 2018.

# MERCI!!

C'est avec beaucoup de fierté que les membres du conseil d'administration de la Fondation Sir-Wilfrid-Laurier disent MERCI à leurs commanditaires et partenaires pour leur importante contribution au succès du plus récent gala mettant en vedette le DIRECTORS SHOWBAND.

En 2018, l'argent recueilli par la Fondation permettra de mettre **des équipements et des outils sensoriels favorisant la concentration** à la disposition de toutes les classes au sein des écoles et des centres de la Commission scolaire Sir-Wilfrid-Laurier. Ces outils visent à stimuler l'apprentissage actif et à augmenter les capacités d'attention des élèves souffrant d'anxiété ou de stress ou présentant des troubles du comportement. Ainsi, les élèves pourront se développer dans un environnement d'apprentissage enrichi qui respecte leurs besoins particuliers, favorise leur santé et leur bien-être et améliore leur capacité de réflexion. La Fondation reconduira également son programme de bourses à la citoyenneté destiné aux finissantes et aux finissants des secteurs jeunes et adultes.

Au plaisir de vous voir à notre prochain événement, le souper homard à volonté, qui aura lieu le 14 juin 2018.

Christian Fréchette  
Président | President

Fondation Sir-Wilfrid-Laurier Foundation

Jennifer Maccarone  
Présidente | Chairperson

Commission scolaire Sir-Wilfrid-Laurier School Board

**Fondation Sir-Wilfrid-Laurier Foundation** | 235, montée Lesage, Rosemère (Québec) J7A 4Y6  
www.fondationlaurier.com | info-foundation@swlauriersb.qc.ca  
450 621-5600, poste/ext. 1351

Fondation  
SIR-WILFRID-LAURIER  
Foundation



COMMISSION SCOLAIRE SIR-WILFRID-LAURIER  
SIR WILFRID LAURIER SCHOOL BOARD

## Board of Directors • Conseil d'administration

Harold Ashenmil • Anick Brunet • Steve Ceccolini • Archie Cifelli • Josée Côté • Christian Fréchette • Paolo Galati  
Jennifer Maccarone • Sandro Mussini • David Paulozza • Ailsa Pehi • Alan Simoneau • Denis Thivierge • Ed Turchyniak